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 Protokół nr XXXIII/2013 

      Sesji Rady Powiatu Sztumskiego 
                 z dnia 29 stycznia 2013 roku 

1.Otwarcie obrad.  
Otwarcia sesji oraz powitania radnych i przybyłych gości dokonała 

Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun.  

 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun 

stwierdziła prawomocność obrad. W dniu 29 stycznia 2013 roku w sesji Rady 

Powiatu Sztumskiego wzięło udział 17 radnych.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu nr XXXIII/13. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do Protokołu nr XXXIII/13. 

   

3. Przyjęcie zmian do porządku obrad.  

 
 Starosta Wojciech Cymerys złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

szkołom niepublicznym o usprawnieniach szkół publicznych funkcjonujących 

na terenie powiatu sztumskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystywania. Wyjaśnił, iż Związek Nauczycielstwa Polskiego złożył 

wniosek o wycofanie go z porządku obrad w związku z niezaopiniowaniem go 

przez Zarząd Oddziału. Podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie nastąpi w 

późniejszym terminie. 

Radni zmianę w porządku przyjęli jednogłośnie. 

 

Porządek sesji przewidywał: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przyjęcie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XXXI oraz protokołu nr XXXII z sesji Rady Powiatu 

Sztumskiego. 

5. Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym- referuje 

Starosta Wojciech Cymerys. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Sztumskiego za 2012 rok – referują 
Przewodniczący Komisji . 

8. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu Sztumskiego za 2012 rok – referuje 

Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun. 

9. Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego: 
a) w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu sztumskiego na okres od 01.02.2013r. do 31.12.2013r. - referuje Naczelnik 

Wydziału EK Aneta Kwiatkowska. 
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b) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

rok 2012 – referuje Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego Sławomir Warczak. 

c) w sprawie akceptacji treści odpowiedzi na skargę – referuje Naczelnik Wydziału 

Organizacyjnego Halina Gierała. 

d) w sprawie utworzenia spółki „Spółka Żuławska” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
– referuje Inspektor ds. pozyskiwania środków pozabudżetowych Sebastian Szota. 

e) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2013 – referuje 

Przewodniczący Komisji Józef Kania. 

f) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Polityki Gospodarczej, Budżetu, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Rady Powiatu na rok 2013- referuje Przewodniczący Komisji 

Waldemar Thiede. 

g) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji ds. Społecznych i Bezrobocia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Zdrowia Rady Powiatu na rok 2013 – referuje Przewodnicząca Komisji Beata 

Śrutkowska. 

h) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Integracji 

Europejskiej, Promocji Powiatu Rady Powiatu na rok 2013 – referuje Przewodniczący 

Komisji Ryszard Mazerski. 

i) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Sztumskiego na rok 2013 – referuje 

Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

11. Wnioski i oświadczenia. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do Protokołu nr XXXII/13. 

 

Porządek sesji Rady Powiatu Sztumskiego wraz z wniesioną zmianą radni 

zatwierdzili jednogłośnie. 

 

Ad.4 Zatwierdzenie protokołu nr XXXI oraz protokołu XXXII z sesji Rady 
Powiatu Sztumskiego 
 

Do protokołów radni nie wnieśli uwag.  

 

Protokół nr XXXI oraz nr XXXII z sesji Rady Powiatu Sztumskiego radni 

zatwierdzili jednogłośnie. 

 

Ad.5 Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym. 
 

 Starosta Wojciech Cymerys przedstawił informację z działalności Zarządu 

w okresie międzysesyjnym.   

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

Ad.6 Interpelacje i zapytania radnych. 
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 Radnego Mariusza Żółtowskiego interesowało, kto złożył wniosek na 

wykonanie remontu kuchni w budynku SP ZOZ w Sztumie oraz czemu ten 

remont ma służyć, z jakich środków będzie sfinansowany i w jakiej wysokości? 

Radnego interesowała także lokalizacja nowej wiaty śmietnikowej. 

 Radną Irenę Szmiłyk interesowały zmiany w budżecie jakich dokonał 

Zarząd pod koniec grudnia 2012 roku. Zapytała, czego te zmiany dotyczyły. 

Radna poprosiła o informacje na temat otwartego konkursu ofert- czego 

dotyczył konkurs. Radna zapytała, czy w prokuraturze toczy się postępowanie 

dotyczące ulicy Kochanowskiego w Sztumie i czy rozpoczęła się przez 

członków Zarządu i Przewodniczącą Rady Powiatu spłata nadpłaconych diet? 

 Radna Elżbieta Domańska nawiązała do sprawozdania z średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Powiat. Zapytała, czy  

do wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli wystąpiły dopłaty. Poprosiła 

także o ostateczną kwotę subwencji oświatowej jaką otrzymał Powiat.  

 Radna nawiązała również do przeprowadzonej kontroli w PCPR przez 

Wydział Polityki  Społecznej przy Wojewodzie Pomorskim.  W wywiadzie 

telewizyjnym Starosta udzielił informacji, iż kontrola przez w/w instytucję   
przeprowadzona była w dniach 6-7 grudnia 2012 roku, natomiast na posiedzeniu 

Komisji ds. Społecznych w dniu 17 grudnia 2012 roku  Starosta powiedział, że 

takiej kontroli nie było. Radna uważała, że tą informacją wprowadzono ją w 

błąd. Poprosiła o wyjaśnienie w tej kwestii.  

 Radnego Piotra Steca w dalszym ciągu interesowała sprawa szpitala 

sztumskiego. Zapytał czy odbywa się kontynuacja rozmów w sprawie 

przeniesienia cesji lub poddzierżawy na Szpital Polski Sztum? Radnego 

interesowało również to, czy zatrudniono już nowego Sekretarza Powiatu. 

Poprosił o informację na temat poniesionych kosztów związanych z zimowym 

utrzymaniem dróg. Radny Poruszył sprawę Olimpiad z wiedzy na szczeblu 

wojewódzkim lub ogólnopolskim. Zapytał, czy Powiat odstąpił od nagradzania 

laureatów tego typu Olimpiad?  

 Radny odniósł się do sprawozdania Starosty z działalności Zarządu w 

okresie międzysesyjnym. Poprosił o szczegóły dotyczące udzielenia dotacji dla 

Lokalnej Fundacji Filantropijnej „Projekt”, a mianowicie, co to za fundacja i 

czego dotyczyło zadanie? Poprosił również o szczegóły wprowadzonych 

innowacji pedagogicznych w ZSZ w Barlewiczkach. 

 Radny zapytał na jakim etapie jest sprawa firmy SPORTSYSTEM, a 

także o to, jaki jest dalszy los budowy boiska SOSW w Kołozębiu. Radnego 

interesował również projekt pn. Efektywny system doskonalenia zawodowego 

nauczycieli podstawą rozwoju wysokiej jakości oświaty w powiecie sztumskim” 

realizowany wspólnie przez Poradnie Psychologiczno-Pedagogiczną w Sztumie 

oraz Centrum Edukacji Nauczycieli w Gdańsku. Poprosił o szczegóły jego 

realizacji. Radnego interesował również etap przygotowań do sezonu otwarcia  

boiska „Orlik” (radny zwrócił uwagę, że na boisku odbywają się jakieś zajęcia) 

oraz termin trwania konkursu na animatora. 
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 Radny Sec podziękował za informację dotyczącą próbnych matur 

przeprowadzonych w szkołach ponadgimnazjalnych powiatu sztumskiego. 

Radny uważał, aby temu tematowi poświęcić większą uwagę na posiedzeniach 

komisji stałych rady. Ponadto poruszył sprawę likwidacji klasy LO dla 

Dorosłych przy ZS w Sztumie. Zapytał,  czy w związku z jej likwidacją nastąpi 

zwrot subwencji oświatowej? 

 

Ad.7 Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Sztumskiego za 
2012 rok 
 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Powiatu Sztumskiego 

przedstawili sprawozdania z działalności za 2012 rok. 

  

Radni uwag nie wnieśli 
Sprawozdania stanowią załączniki  nr 5, nr 6, nr 7, nr 8 do Protokołu nr 

XXXIII/13. 

 

Ad.8 Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu Sztumskiego za 2012 rok 
 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Rady za 2012 rok. 

 Do sprawozdania radni wnieśli uwagi, które zostały uwzględnione. 

 

Sprawozdanie stanowi załączniki  nr 9 do Protokołu nr XXXIII/13. 

 
Ad.9  Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego:  
 

a) w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu sztumskiego na okres od 
01.02.2013r. do 31.12.2013r. 

  

 Naczelnik Wydziału EK Aneta Kwiatkowska przedstawiła i omówiła 

projekt powyższej uchwały. Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję ds. Społecznych. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały. 

 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła 

uchwałę nr XXXIII/204/2013 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz 

dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu sztumskiego na okres od 

01.02.2013r. do 31.12.2013r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 10 do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

b) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2012 

 

 Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego Sławomir Warczak przedstawił i 

omówił projekt powyższej uchwały. Projekt  uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych. 

 

Uwag  do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały. 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła 

uchwałę nr XXXIII/1205/2012 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2012 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do Protokołu nr XXXII/13. 

 

c) w sprawie akceptacji treści odpowiedzi na skargę 
 
 Naczelnik Wydziału ON Halina Gierała przedstawiła i omówiła projekt 

powyższej uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisje Rewizyjną. 
 

Uwag  do projektu uchwały nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały. 

 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła 

uchwałę nr XXXIII/206/2012 w sprawie akceptacji treści odpowiedzi na skargę. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do Protokołu nr XXXII/13. 

 

d) w sprawie utworzenia spółki „Pętla Żuławska” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością 

 

 Inspektor ds. pozyskiwania środków pozabudżetowych Sebastian Szota 

przedstawił i omówił projekt powyższej uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Zbigniew Zwolenkiewicz, Wicestarosta 

Antoni Downarowicz, Starosta Wojciech Cymerys, radny Waldemar Thiede, 
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Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun, radny Piotr Stec, radny Janusz 

Grzonka, Inspektor Sebastian Szota, radca prawny Stanisław Ziętek. 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały. 

 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła 

uchwałę nr XXXIII/207/2013 w sprawie utworzenia spółki „Spółka Żuławska”  

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

e) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2013 
 
 Przewodniczący Komisji Józef Kania przedstawił projekt powyższej 

uchwały. 

 Skarbnik Lucyna Bednarska zasugerowała aby w planie prac wszystkich 

Komisji Rady Powiatu sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok 

zaplanować w miesiącu kwietniu 2013 roku  

 

Radni  uwag więcej nie wnieśli. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały z 

wniesioną uwagą. 
 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego 16 głosami „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”  podjęła uchwałę nr XXXIII/208/2013 w sprawie przyjęcia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

f) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Polityki Gospodarczej, 
Budżetu, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Powiatu na rok 2013 

 

 Przewodniczący Komisji Waldemar Thiede przedstawił projekt 

powyższej uchwały. 

 

Radni  do projektu uwag nie wnieśli. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały 

 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/209/2013 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Polityki 
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Gospodarczej, Budżetu, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Powiatu na rok 

2013 

Uchwała stanowi załącznik nr 15  do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

g) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji ds. Społecznych i 
Bezrobocia, Bezpieczeństwa Publicznego i Zdrowia Rady Powiatu na 
rok 2013 

 
 Przewodnicząca Komisji Beata Śrutkowska przedstawiła projekt 

powyższej uchwały. 

 

Radni  do projektu uwag nie wnieśli. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały 

 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/210/2013 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji ds. 

Społecznych i Bezrobocia, Bezpieczeństwa Publicznego i Zdrowia Rady Powiatu 

na rok 2013 

Uchwała stanowi załącznik nr 16  do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

h) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 
Turystyki i Integracji Europejskiej, Promocji Powiatu Rady Powiatu 
na rok 2013 

 

 Przewodniczący Komisji Ryszard Mazerski przedstawił projekt 

powyższej uchwały. 

 

Radni  do projektu uwag nie wnieśli. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/211/2013 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu, Turystyki i Integracji Europejskiej, Promocji Powiatu Rady 

Powiatu na rok 2013 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17  do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

i) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Sztumskiego na rok 
2013 

 
 Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun  przedstawiła projekt powyższej 

uchwały. 
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Radni  do projektu uwag nie wnieśli. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  powyższej uchwały 

 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/212/2013 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 

Sztumskiego na rok 2013 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18  do Protokołu nr XXXIII/13. 

 

 
Ad.10 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
  

 W sprawie remontu pomieszczeń kuchennych w  budynku SP ZOZ w 

Sztumie odpowiedzi udzielił Starosta Wojciech Cymerys. Starosta 

poinformował, że z wnioskiem o wykonanie remontu zwrócił się zarządca tj. 

Likwidator SP ZOZ w Sztumie. Wyjaśnił, że pomieszczenia kuchenne 

przynależą do Sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego. Sala ta nie tylko 

służy Starostwu, ale również wynajmowana jest na różnego rodzaju uroczystości 

lub zabawy innym instytucjom. Przeprowadzenie remontu ma za zadanie 

utworzenia zaplecza kuchennego dla w/w Sali. Koszt remontu, to kwota rzędu 

5.000 złotych pochodząca z budżetu Powiatu. 

 Jeśli zaś chodzi o lokalizację nowej wiaty śmietnikowej, to ustawiono ją 
przy hali sportowej budynku szkoły. Mieszkańcy bloku przy ul Reja oraz inni 

użytkownicy będący na terenie szpitala korzystają z zaadaptowanego śmietnika 

przy oddziale rehabilitacji. 

 W sprawie dotyczącej zmian w budżecie odpowiedzi udzieliła Skarbnik 

Lucyna Bednarska. Poinformowała, że pod koniec grudnia 2012 roku Zarząd 

dokonał zmian w budżecie zgodnie ze swoimi kompetencjami. Zmiany 

dotyczyły przesunięć budżetowych w jednostkach między działami. Nie 

dotyczyły zwiększeń budżetu w jednostkach.  

 Naczelnik Wydziału EK Aneta Kwiatkowska udzieliła odpowiedzi w 

sprawie zapytania otwartego konkursu ofert. Wyjaśniła, że konkurs dotyczył 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu w ramach zadań priorytetowych 

wymienionych w „Rocznym programie współpracy na rok 2013 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie”. 

 Starosta Wojciech Cymerys w sprawie zapytania dotyczącego 

prowadzenia postępowania prokuratorskiego odnośnie ulicy Kochanowskiego  

wyjaśnił, że postępowanie w tej sprawie ani w żadnej innej przeciwko 

Powiatowi nie jest prowadzone. 

 Odnośnie zwrotu nadpłaty diet, Starosta poinformował, że radni, których 

nadpłata dotyczy, złożyli do Starostwa pismo, iż nie wyrażają zgody na spłatę 
nadpłaconych diet. W piśmie tym, radni powołują się na uchwałę w sprawie 
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uchwalonych diet, na podstawie której diety im wypłacano. Opinię w powyższej 

kwestii przygotuje radca prawny. Starosta dodał, że należy pamiętać, iż 
nadpłacone diety dotyczą nie tylko radnych wskazanych przez radną Szmiłyk, 

ale również członków zarządu i przewodniczącego rady poprzednich kadencji.  

 Radna Szmiłyk poinformowała, że odniosła się jedynie do zaleceń 
pokontrolnych Regionalnej Izby Obrachunkowej, do wykonania których 

zobligowany jest Starosta. 

 Starosta powiedział, że decyzje RIO nie zawsze są słuszne o czym Powiat 

miał okazję się przekonać. Dowodem jest choćby wydana decyzja przez 

Wojewódzki Sąd Administracyjny w sprawie uchwały absolutoryjnej. 

 W sprawie wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w jednostkach oświatowych 

podległych Powiatowi, Starosta poinformował, że zostały one osiągnięte. 

 Co do subwencji oświatowej Skarbnik Lucyna Bednarska 

poinformowała, że subwencja na dzień dzisiejszy jest nieco niższa od subwencji 

w 2012 roku.  W roku 2012 subwencja wynosiła 18.440.851 zł. a na dzień 29 

stycznia br. wynosi 18.380.472 złotych. Ostateczną wersję wysokości subwencji 

Powiat otrzyma na przełomie miesięcy luty-marzec/2013 roku.  

  Starosta Wojciech Cymerys udzielił odpowiedzi w sprawie 

przeprowadzonej kontroli przez służby przy Wojewodzie Pomorskim. Starosta 

przypomniał, że obrady poprzedniej sesji odbyły się 18 grudnia 2012 roku, 

natomiast o tym , że kontrola przez Wydział Polityki Społecznej odbyła się w 

Fundacji Bona Fide dowiedział się 27 grudnia 2012 roku. O tym fakcie 

Fundacja poinformowała Starostę pisemnie. A zatem, wcześniej informacji w 

tym temacie nie posiadał. Wywiadu natomiast udzielił w styczniu 2013 roku. 

 Jeśli zaś chodzi o sprawę szpitala, Starosta przypomniał raz jeszcze, że 

podmiotem do rozmów w kwestii poddzierżawy bądź przeniesienia cesji  jest 

Spółka Szpitale Polskie w Katowicach jako dzierżawca nieruchomości. Umowa 

dzierżawy jednoznacznie określa, że partnerem do zawierania wszelkich 

negocjacji jest Spółka Szpitale Polskie. 

 Starosta poinformował także o tym, że odbył się konkurs na sekretarza, a 

decyzję o wyborze kandydata na to stanowisko podejmie 1 lutego 2013 roku. 

 Koszty zimowego utrzymania dróg powiatowych przedstawił Naczelnik 

Wydziału Maciej Derbich. Poinformował, że według wstępnych analiz koszty 

zimowego utrzymania dróg szacuje się na kwotę rzędu ok. 60.000 złotych. 

 W sprawie nagradzania laureatów wszelkich Olimpiad w tym i wiedzy 

Starosta Wojciech Cymerys powiedział, że nie widzi żadnych przeciwwskazań 
do ich nagradzania. Nagrody przyznawane są na złożony wniosek a ich 

wręczenie odbywa się przeważnie na obradach sesji. 

 Naczelnik Wydziału EK Aneta Kwiatkowska udzieliła odpowiedzi na 

zapytanie dotyczące udzielonej dotacji Fundacji Filantropijnej „Projekt”. 

Wyjaśniła, że Fundacja złożyła ofertę na rozwój kultury pod nazwą „Działaj 

lokalnie- inspirowanie, rozwijanie i wspieranie organizacji pozarządowych w 
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sferze edukacji, spraw społecznych, kultury i rozwoju regionalnego w 2012 

roku” Fundacja realizowała to zadanie poprzez ogłoszenie konkursu 

grantowego. Beneficjentem zostało „Bractwo Rycerzy Ziemi Sztumskiej”. Na 

realizację zadania Fundacja przekazała 4.000 złotych z czego 50% stanowiła 

dotacja z budżetu Powiatu Sztumskiego. Zadanie to zostało rozliczone. 

 W sprawie wniesionych innowacji pedagogicznych w ZSZ w 

Barlewiczkach informacji udzieliła Dyrektor Marzena Zawisza. Wyjaśniła, że 

innowacje są nowatorskimi rozwiązaniami organizacyjnymi bądź 
metodycznymi. Mają na celu poprawę jakości pracy w szkole a także 

zwiększenie naboru absolwentów. W tym celu przygotowano innowacje w 

zakresie: Liceum Ogólnokształcące – klasa mundurowa; Technikum – technik 

pojazdów samochodowych poszerzony o obsługę obrabiarek sterowanych 

numerycznie; technik rolnik poszerzony o elementy mechanizacji rolnictwa; 

technik budownictwa poszerzony o budownictwo energooszczędne-pasywne; 

technik informatyk poszerzony o grafikę komputerową, technik handlowiec 

(menadżer  biznesu); technik hotelarz-sporządzanie potraw i obsługa 

konsumenta. 

 Starosta Wojciech Cymerys poinformował,  że sprawa nieprzystąpienia 

do budowy boiska w SOSW w Kołozębiu przez firmę SPORTSYSTEM toczy 

się w sądzie. Środki finansowe zaplanowane na budowę boiska w 2012 roku 

przeniesiono rok 2013 jako środki niewygasające. Na realizację tego zadania 

ogłoszono ponowny przetarg. O szczegóły dotyczące wyboru oferenta Starosta 

poprosił Naczelnik Wydziału ON. 

 Naczelnik Wydziału ON Halina Gierała poinformowała, że w drodze 

nieograniczonego przetargu na realizacje powyższego zadania wyłoniono ofertę 
firmy Nowa-Sport ze Szczecina. Z firmą zawarto już umowę a termin 

wykonania zadania wyznaczono na dzień 31 maja 2013 roku. 

 Starosta udzielił również odpowiedzi w sprawie rozwiązania klasy LO dla 

Dorosłych przy ZS w Sztumie. Wyjaśnił, że w klasie tej rozpoczęło naukę 36 

słuchaczy, a już po pierwszym semestrze pozostało tylko 12 słuchaczy. Dodał, 

że Liceum dla dorosłych jest także w ZSZ w Barlewiczkach, w którym obecnie 

jest 22 słuchaczy. W związku z czym, 12 słuchaczy z liceum przy ZS w Sztumie 

przejdzie do liceum przy ZSZ w Barlewiczkach. Jeśli chodzi o subwencję, to 

niezależnie od tego ilu pozostanie słuchaczy, naliczona na koniec września 2012 

roku pozostaje bez zmian przez cały rok.      

 
Ad.11 . Wnioski i oświadczenia. 
 

 Nie wniesiono. 
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Ad.12 Sprawy różne 
 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady następnej sesji odbędą 
się 26 lutego 2013 roku. 

 

Ad.13 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun 

zamknęła obrady, wypowiadając formułę „Zamykam obrady XXXIII Sesji Rady 

Powiatu Sztumskiego”. 

Obrady trwały od godz. 15
00

 do godz.17
30

. 

 

Przebieg sesji zarejestrowano na nośniku elektronicznym. 

 

 

Protokołowała: 

 

Inspektor Biura Rady 

Elżbieta Kufeldt  

 

 

Przewodniczący Rady   

Powiatu Sztumskiego 

Jolanta Szewczun 
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Zapoznałam/em się z treścią Protokołu nr XXXIII/13: 

 

Cymerys Wojciech - ………………………… 

 

Dobis Tomasz - ………………………………. 

 

Domańska Elżbieta - …………………………. 

 

Downarowicz - ………………………………. 

 

Grzonka Janusz - ……………………………... 

 

Kania Józef - …………………………………. 

 

Mojecki Ryszard - ……………………………. 

 

Mazerski Ryszard - …………………………… 

 

Smoliński Zygmunt - …………………………. 

 

Stec Piotr - ……………………………………. 

 

Steinborn Bogumiła …………………………... 

 

Szmiłyk Irena - ……………………………….. 

Śrutkowska Beata - …………………………… 

Thiede Waldemar - ………………………….... 

Zwolenkiewicz Zbigniew - …………………… 

Żółtowski Mariusz - …………………………... 

 

 

 


